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Abstract (en)
[origin: US2020199918A1] The control comprises a handle flush mounted in a support and a kinematic chain for driving the handle in movement,
comprising at least one rotary element for driving the handle in angular movement and at least one driving member configured to accumulate
mechanical energy by mechanical work during a push-in action of the handle and to restitute mechanical energy to the drive kinematic chain after
release of the handle. The handle includes a means for stabilizing the kinematic chain configured to limit the angulation of the rotary element of the
chain during the push-in of the handle.

Abstract (fr)
La commande 10 comprend une poignée (16) montée affleurante dans un support et une chaine cinématique (150) d'entrainement en mouvement
de la poignée (16) comprenant au moins un élément rotatif (170) d'entrainement en mouvement angulaire de la poignée (16) et au moins un
organe-moteur configuré pour accumuler une énergie mécanique par un travail mécanique lors d'une action d'enfoncement de la poignée (16)
et pour restituer une énergie mécanique a la chaine cinématique d'entrainement (150) aprés relachement de la poignée (16). La poignée (16)
comporte un moyen de stabilisation (190) de la chaine cinématique (150) configuré pour limiter I'angulation de I'élément rotatif (170) de la chaine
(150) pendant I'enfoncement de la poignée (16).
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